

တိမောသေသြဝါဒစာ ပထမစောင်

1 ခရစ်တော်ယေရှု၏ တမန်တော်တစ်ပါးဖြစ်သော ဝေါလုထံမှ နှုတ်ဆက်ပါ၏။ ငါတို့၏ ကယ်တင်ရှင် ဖြစ်တော်မူသောဘုရားသခင်နှင့် ငါတို့၏မေ့လျော့ခြင်းဖြစ်သော ခရစ်တော်ယေရှု၏ပညတ်တော်အားဖြင့် ငါသည် တမန်တော်တစ်ပါးဖြစ်၏။

²ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ငါ့သားစစ်ကဲ့သို့ ဖြစ်သောတိမောသေကို နှုတ်ဆက်ပါ၏။ ခမည်းတော်ဘုရားသခင်နှင့် ငါတို့သခင်ခရစ်တော်ယေရှုထံတော်မှ ကျေးဇူးတော်၊ ကရုဏာတော်နှင့်ငြိမ်သက်ခြင်း ရှိပါစေသော။

မှားယွင်းသောသွန်သင်ခြင်းများကို ဆန့်ကျင်၍သတိပေးခြင်း

³ငါသည် ဖေကိမြို့၌ နေရန်အလိုရှိ၏။ ငါသည် မာကေဒေါနီပြည်သို့ သွားသောအခါ ထိုအရာကို ပြုရန်သင့်အား ငါတောင်းပန်၏။ ဖေကိမြို့၌ရှိသောသူအချို့တို့သည် မှားယွင်းသောအရာများကို သွန်သင်လျက် နေကြ၏။ ထိုသူတို့သည် မှားယွင်းသောအရာများကို မသွန်သင်မည့်အကြောင်း ပညတ်ရန် ထိုအရပ်၌နေလော့။ ⁴မဟုတ်မမှန်သောပုံဝတ္ထုများနှင့် ရှည်လျားသော မျိုးနွယ်စုသမိုင်းဝင်နာမည်စာရင်းများအတွက် သူတို့၏အချိန်ကို မဖြုန်းကြရန် ထိုသူတို့ကို ပြောကြားလော့။ ထိုအရာတို့သည် ငြင်းခုံခြင်းကိုသာ ဖြစ်စေ၍ ဘုရားသခင်၏အမှုတော်အတွက် အကျိုးမရှိ။ ဘုရားသခင်၏အမှုတော်သည် ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ဆောင်ရွက်ရ၏။ ⁵ဤပညတ်၏ပန်းတိုင်မှာ လူတို့၌ချစ်ခြင်း မေတ္တာရှိရန်အတွက်ဖြစ်၏။ ဤချစ်ခြင်းမေတ္တာအတွက် လူတို့၌ဖြူစင်သောစိတ်နှလုံးရှိရမည်။

အဘယ်အရာဖြောင့်မတ်သည်ကို သူတို့သိသည်အလျောက် သူတို့ဆောင်ရွက်ရမည်။ သူတို့သည် စစ်မှန်သောယုံကြည်ခြင်း ရှိရမည်။ ⁶အချို့သောသူတို့သည် ဤအရာများကို မပြုကြ။ သူတို့သည် အဝေးသို့မျက်စိလည်လမ်းမှားကြ၏။ ယခုအခါ၌ သူတို့သည် အဓိပ္ပါယ်မဲ့သော အကြောင်းအရာများကို ပြောဆိုနေကြ၏။ ⁷ထိုသူတို့သည် ကျမ်းပြုဆရာများဖြစ်ရန် အလိုရှိကြ၏။ သို့သော်လည်း၊ သူတို့သည် အဘယ်အကြောင်းအရာပြောဆိုကြသည်ကို သူတို့မသိကြ။ သူတို့အသေအချာသိသည်ဟု ဆိုသော အရာများကိုပင် သူတို့နားလည်ခြင်းမရှိကြ။ ⁸သင်တို့သည် ထိုအရာကို မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုလျှင် ပညတ်တရားသည် ကောင်းသည်ဟု ငါတို့သိကြ၏။ ⁹ပညတ်တရားသည် လူကောင်းတို့အတွက် ထားသည်မဟုတ် ကြောင်းကိုလည်း ငါတို့သိကြ၏။ ပညတ်တရားကို ဆန့်ကျင်တားဆီးသောသူတို့နှင့် ပညတ်တရားကို လိုက်လျှောက်ရန် ငြင်းပယ်သောသူတို့အတွက် ပညတ်တရားကို ထားတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်ကို ဆန့်ကျင်သောသူ၊ အပြစ်ရှိသောသူ၊ မသန်ရှင်းသောသူ၊ တရားသောသူ၊ ကိုယ်မိဘကို သတ်သောသူ၊ လူ့အသက်ကို သတ်သောသူ၊ ¹⁰မတရားသောမေထုန်၌ မှီဝဲသောသူ၊ ယောက်ျားချင်းမေထုန်ကိုပြုသောသူ၊ ကျွန်ုပ်တို့ရောင်းစားသောသူ၊ မုသာစကားကို ပြောဆိုသောသူ၊ မဟုတ်မမှန်ပြောဆိုသောသူ၊ ဘုရားသခင်၏စစ်မှန်သောသွန်သင်ခြင်းကို ဆန့်ကျင်သော အရာများကို ပြုသောသူတို့အတွက် ထိုအရာကို ထားတော်မူ၏။ ¹¹ထိုသွန်သင်ခြင်းတရားသည် ဘုရားသခင်သည်ငါ့အား ဟောပြောရန်

ပေးတော်မူသော ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်း ကောင်း၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်၏။ ထိုဘုန်းကြီးသော ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းသည် မင်္ဂလာရှိတော်မူသော ဘုရားသခင်ထံ တော်မူဖြစ်၏။

ဘုရားသခင်၏ကရုဏာတော်အတွက် ကျေးဇူးတင်ခြင်း

¹² ငါတို့၏သခင် ယေရှုခရစ်၏ကျေးဇူးတော်ကို ငါချီးမွမ်းပါ၏။ အကြောင်းမူကား၊ သူသည် ငါ့ကို စိတ်ချတော်မူ၍ သူ၏အမှုတော်ကို ဆောင်ရွက်ရန်အမှုကို ငါ့အား အပ်ပေးတော်မူ၏။ သူသည် ငါ့ကို ခွန်အားနှင့်ပြည့်စုံစေတော်မူ၏။ ¹³ လွန်လေပြီးသောကာလ၌ ငါသည် ခရစ်တော်ကို ဆန့်ကျင်၍ ပြောဆိုခဲ့၏။ ငါသည် သူ့ကို ညှဉ်းဆဲနိပ်စက်၍ ကြမ်းတမ်းစွာပြုခဲ့၏။ သို့သော်လည်း၊ ဘုရားသခင်သည် ငါ့အား ကရုဏာတော်ကို ပေးတော်မူ၏။ အကြောင်းမူကား ငါ၌အတယ်အမှုကို ပြုခဲ့ကြောင်း ငါမသိခဲ့။ ငါသည် ယုံကြည်ခြင်းမရှိမီ ထိုအရာများကိုပြုခဲ့၏။ ¹⁴ သို့သော်လည်း ငါတို့သခင် ဘုရား၏ကျေးဇူးတော်ကို ငါ့အား ကြွေစွာပေးတော်မူ၏။ ယုံကြည်ခြင်းနှင့်ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်သည် ကျေးဇူးတော်နှင့်တကွ ခရစ်တော်ယေရှုထံမှလာ၏။

¹⁵ ဤပြောဆိုသောစကားသည် မှန်၍ အကြွင်းမဲ့သင်တို့လက်ခံရမည်။ ခရစ်တော်ယေရှုသည် အပြစ်ရှိသောသူများကို ကယ်တင်ရန် လောကသို့ ကြွလာတော်မူ၏။ အပြစ်နှင့်ကင်းသောသူမရှိ။ ထိုအပြစ်သားများထဲတွင် ငါသည် အဆိုးဆုံးသောသူ ဖြစ်၏။ ¹⁶ သို့သော်လည်း ခရစ်တော်ယေရှုသည် ငါ၌အတိုင်းအထက်အလွန် စိတ်ရှည်သည်းခံတော်မူခြင်းကို ထင်ရှားစေခြင်းငှါ ငါ့အား ကရုဏာတော်ကို ပေးတော်မူ၏။ ငါသည် အပြစ်ရှိသောသူများထဲတွင် အဆိုးဆုံးသောသူ ဖြစ်သော်လည်း ခရစ်တော်သည် သူ၏စိတ်ရှည်သည်းခံခြင်းကို ငါ့အား ထင်ရှားစေတော်မူ၏။ ခရစ်တော်သည် ထာ

ဝရအသက်ကို ရရှိခြင်းငှါ သူ့ကို ယုံကြည်လာမည့်သူတို့အတွက် ပုံသက်သေဖြစ်စေခြင်းငှါ ငါ့အား အလိုရှိတော်မူ၏။ ¹⁷ ဂုဏ်အသရေနှင့် ဘုန်းအာနုဘော်သည် ထာဝရကာလအုပ်စိုးတော်မူသောရှင်ဘုရင်၌ ရှိပါစေသော။ သူသည် ဖျက်ဆီးခြင်းသို့ မရောက်နိုင်။ ဖျက်စိဖြင့်လည်း မမြင်နိုင်။ ဂုဏ်အသရေနှင့် ဘုန်းအာနုဘော်သည် ဘုရားသခင်တစ်ပါးတည်း၌သာ ထာဝရကာလတည်ပါစေသော။ အာမင်။

¹⁸ တိမောသေ၊ သင်သည် ငါ၏သားကဲ့သို့ ဖြစ်၏။ ပညတ်ထားခြင်းအခွင့်ကို သင်၌ ငါအပ်ပေး၏။ ဤပညတ်သည် လွန်ခဲ့ပြီးသောအချိန်၌ သင်၏အကြောင်းကို ဟောပြောခဲ့သောပရောဖက်ပြုခြင်းနှင့် သဘောတူခြင်းရှိ၏။ သင်သည် ထိုပရောဖက်ပြုခြင်းများကို လိုက်ခြင်းအားဖြင့် ကောင်းသောစစ်ကို တိုက်လှန်ခြင်းငှါ ဤအရာများကို သင့်အား ငါဆို၏။ ¹⁹ ယုံကြည်ခြင်း၌ ဆက်လက်တည်မြဲ၍ မှန်သည် ဟုသင်ယုံကြည်သောအရာကို ပြုလော့။ အချို့သောသူတို့သည် ဤအရာတို့ကိုမပြုကြ။ ထိုကြောင့် သူတို့၏ယုံကြည်ခြင်းသည် ပျက်စီးခဲ့ပြီ။ ²⁰ ဟုမေနနှင့် အာလေဇန္ဒြီတို့သည်လည်း ထိုအရာအတွက် ပုံသက်သေများဖြစ်ကြ၏။ ထိုသူတို့သည် ဘုရားသခင်အားဆန့်ကျင်၍မပြောဆိုမည့်အကြောင်း သင်ယူရန် စာတန်လက်သို့ ငါအပ်လိုက်၏။

ယောက်ျားနှင့်မိန်းမတို့အတွက် အချို့သောစည်းမျဉ်းဥပဒေများ

2 ရှေးဦးစွာ၌ လူအားလုံးတို့အတွက် ဆုတောင်းကြရန် သင်တို့အား ငါပြော၏။ လူအားလုံးတို့၏အကြောင်းကို ဘုရားသခင်အား ကြားပြောကြလော့။ လူတို့လိုအပ်သောအရာများကိုပေးရန် သူ့အား တောင်းလျှောက်၍ သူ၏ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းကြလော့။ ² ငါတို့သည် တိတ်ဆိတ်၍ ငြိမ်းချမ်းစွာ နေရမည့်အကြောင်း ရှင်ဘုရင်တို့နှင့်အခွင့်အာဏာရှိသောသူများအားလုံးတို့အတွက် သင်တို့သည် ဆုတောင်းရမည်။ သို့မှသာ သင်တို့အသက်တာ

သည် ဘုရားသခင်အား ကြည်ညိုလေးစားခြင်း နှင့်၎င်း၊ ဆုတောင်းပဋ္ဌနာပြုခြင်းနှင့်၎င်း၊ ပြည့်စုံမည်ဖြစ်၏။ ³ဤအရာသည် ကောင်းမွန်၍ ငါတို့၏ကယ်တင်ရှင်ဘုရားသခင်အား ကျေနပ်နှစ်သက်စေတော်မူ၏။ ⁴လူအားလုံးတို့သည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်၍ သမ္မာတရားကို သိစေခြင်းငှါ ဘုရားသခင်အလိုရှိတော်မူ၏။ ⁵ဘုရားသခင်တစ်ဆူတည်းသာ ရှိတော်မူ၏။ လူတို့သည် ဘုရားသခင်ထံသို့ ရောက်နိုင်ရန် တစ်လမ်းတည်းသာရှိ၏။ ထိုလမ်းသည် လူသားဖြစ်သော ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ဖြစ်၏။ ⁶ယေရှုသည် လူအားလုံးတို့၏အပြစ်အတွက် ပေးဆပ်ရန် ကိုယ်ကိုယ် အပ်နှံပူဇော်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် လူအားလုံးတို့အား ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်စေခြင်းငှါ အလိုရှိတော်မူကြောင်းကို ယေရှုအားဖြင့် သက်သေပြတော်မူ၏။ သူသည် အချိန်တန်သောအခါ ကြွလာတော်မူ၏။ ⁷ထိုအကြောင်းကြောင့်ငါသည် ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာ သတင်းကောင်းကို ဟောပြောရန်နှင့် တမန်တော်တစ်ပါးဖြစ်ရန် ရွေးချယ်ခြင်းကိုခံရ၏။ သင်တို့ကို ငါပြောနေသောအရာသည် မုသာစကားမဟုတ်၊ သမ္မာတရားဖြစ်၏။ ငါသည် တစ်ပါးသောအမျိုးသားတို့၏ ဆရာတစ်ပါးအဖြစ်ရွေးချယ်ခြင်းကိုခံရ၏။ သူတို့သည် သမ္မာတရားကို သိ၍ယုံကြည်ကြရန် ငါသွန်သင်၏။

⁸သို့ဖြစ်၍ အရပ်ရပ်တို့၌ ယောက်ျားတို့သည် အမျက်ထွက်ခြင်း၊ ငြင်းခုံခြင်းမရှိဘဲ သန့်ရှင်းသောလက်ကိုချီ၍ ဆုတောင်းစေခြင်းငှါ ငါအလိုရှိ၏။

⁹မိန်းမတို့သည်လည်း သင့်လျော်သောအဝတ်အစားတို့ကို ကြည်ညိုလေးစားဖွယ်ရာ၊ ဖြောင့်မတ်သောစိတ်ထင်မှတ်ခြင်းနှင့် ဝတ်ဆင်ခြင်းငှါ ငါအလိုရှိ၏။ သူတို့သည် ကျစ်သောဆံပင်၊ ရွှေတန်ဆာ၊ ကျောက်ပုလဲများ သို့မဟုတ် အဖိုးတန်သောအဝတ်အစားများတို့ဖြင့် မဆင်ရ။ ¹⁰သို့သော်လည်း သူတို့သည် ကောင်းသောအရာများကို ပြုခြင်းအားဖြင့် ကိုယ်ကိုယ်တင့်တယ်လှပစေခြင်းငှါ ပြုကြရပါမည်။ သူတို့သည်

ဘုရားသခင်ကို ဝတ်ပြုကိုးကွယ်သည် ဟုဆိုသောမိန်းမတို့သည် ကိုယ်ကိုယ် လှပစေခြင်းငှါ ထိုနည်းလမ်းအတိုင်း ပြုရပါမည်။

¹¹မိန်းမသည် ငြိမ်သက်စွာ နားထောင်စဉ် တွင်လည်းကောင်း၊ နာခံရန် အဆင်သင့် အပြည့်အဝရှိနေစဉ်တွင်လည်း သင်ယူရပါမည်။

¹²မိန်းမသည် ယောက်ျားအား သွန်သင်စေခြင်းကို ငါသည် အခွင့်မပေး။ မိန်းမသည် ယောက်ျားအပေါ်၌ အခွင့်အာဏာရှိစေခြင်းကို ငါသည် အခွင့်မပေး။ မိန်းမသည် ဆက်လက်တိတ်ဆိတ်စွာ နေအပ်၏။ အဘယ်ကြောင့်နည်းဟူမူကား၊ ¹³အာဒံကို ပထမဖန်ဆင်းတော်မူ၏။ နောက်မှ ဧဝကို ဖန်ဆင်းတော်မူ၏။

¹⁴ထိုအပြင် အာဒံသည် မာန်နတ်အားဖြင့် လိမ်ညာလှည့်ဖြားခြင်းကို ခံခဲ့ရသောသူမဟုတ်။ လိမ်ညာလှည့်ဖြားခြင်းကို ခံခဲ့ရပြီး အပြစ်ကျူးလွန်သောသူသည် မိန်းမဖြစ်၏။ ¹⁵သို့သော်လည်း မိန်းမတို့သည် သားသမီးများကို မွေးဖွားခြင်းအားဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်လိမ့်မည်။ သူတို့သည် ယုံကြည်ခြင်း၊ ချစ်ခြင်း၊ သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် မိမိကိုယ်ကို ဆက်လက်၍ ထိန်းချုပ်ခြင်းအားဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ကြလိမ့်မည်။

အသင်းတော်၌ဦးဆောင်သောသူများ

3 ငါပြောသောအရာသည်မှန်၏။ လူတစ်ယောက်သည် သင်းအုပ်တစ်ယောက်ဖြစ်လာရန် တောင့်တလျှင် သူသည် ကောင်းသောအမှုအရာကို တောင့်တ၏။ ²လူတို့သည် သင်းအုပ်အား အပြစ်တင်ဝေဖန်ခြင်း အခွင့်မရှိစေခြင်းငှါ သူသည် ကောင်းသောသူ ဖြစ်ရမည်။ သူသည် မယားတစ်ဦးတည်းသာ ရှိရမည်။ မိမိကိုယ်ကို ထိန်းချုပ်ခြင်းနှင့် ဉာဏ်ပညာရှိရမည်။ အခြားသောသူတို့၏ ကြည်ညိုလေးစားခြင်းကိုခံရမည်။ ဧည့်သည်ဝတ်ကို ပြုတတ်သောသူဖြစ်ရမည်။ ကောင်းသောဆရာတစ်ပါးလည်း ဖြစ်ရမည်။ ³စပျစ်ရည်ကို အလွန်အကျွံသောက်သောသူမဖြစ်ရ။ ရန်တွေ့ခြင်းကို

နှစ်သက်သောသူမဖြစ်ရ။ နူးညံ့သိမ်မွေ့၍ ငြိမ်းချမ်းစွာနေသောသူဖြစ်ရမည်။ ငွေကိုအလွန်တပ်မက်သောသူမဖြစ်ရ။⁴ မိမိအိမ်ထောင်မိသားစု၏ခေါင်းဆောင်ကောင်း ဖြစ်ရမည်။ ဤသို့ဆိုရာတွင် သူ၏သားသမီးတို့သည် သူ့ကို နာခံလျက် အကြွင်းမဲ့ကြည်ညိုလေးစားခြင်းရှိကြရမည်။⁵ လူတစ်ယောက်သည် သူ့မိသားစု၏ခေါင်းဆောင်ကောင်းမဖြစ်လျှင် အဘယ်သို့ ဘုရားသခင်၏အသင်းတော်အတွက် ခေါင်းဆောင်ကောင်း ဖြစ်နိုင်မည်နည်း။⁶ သို့သော်လည်း၊ သင်းအုပ်တစ်ယောက်သည် ယုံကြည်ခြင်း၌ မရင့်ကျက်သောသူမဖြစ်ရ။ အကြောင်းမူကား ထိုအရာသည် သူ့ကို ဝါကြွားခြင်းသို့ ရောက်စေလိမ့်မည်။ ထို့နောက် စာတန်သည် တရားစီရင်ခြင်းခံရသည့်နည်းတူ ထိုသူကိုလည်း သူ၏ဝါကြွားခြင်းကြောင့် တရားစီရင်ခြင်းကို ခံရမည်။⁷ သင်းအုပ်သည် အသင်းတော်တွင်းက မဟုတ်သောသူတို့၏ ကြည်ညိုလေးစားခြင်းကို ခံရသောသူလည်း ဖြစ်ရပါမည်။ ဤသို့ဖြင့် သူသည် အခြားသောသူတို့နှင့်အတူ မာရ်နတ်ထောင်ချောက်၏ဖမ်းမိခြင်းနှင့် ဝေဖန်ပြစ်တင်ခြင်းကိုခံရလိမ့်မည်မဟုတ်။

အသင်းတော်၌သင်းထောက်များ

⁸ထိုနည်းတူ၊ သင်းထောက်အဖြစ် အထူးအမှုဆောင်သောသူတို့သည်လည်း လူတို့၏ကြည်ညိုလေးစားခြင်းကို ခံရသောသူများ ဖြစ်ကြရမည်။ သူတို့သည် သူတို့၏စကားအပေါ်တွင် တည်ကြည်ရမည်။ သူတို့သည် စပျစ်ရည်ကို အလွန်အကျွံသောက်ခြင်းဖြင့် သူတို့၏အချိန်ကို အသုံးမပြုရ။ သူတို့သည် အခြားသောသူများတို့ကို လိမ်ညာလှည့်ဖြားခြင်းအားဖြင့် ကြွယ်ဝချမ်းသာခြင်းသို့ရောက်ရန် အစဉ်မပြတ်ကြိုးစားနေသောသူများမဖြစ်ရ။⁹ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့အား သိစေတော်မူသောယုံကြည်ခြင်းကို သူတို့လိုက်ရမည်။ ဖြောင့်မတ်သည်ဟု သူတို့သိသောအရာတို့ကို သူတို့သည် အစဉ်မပြတ် ပြုရပါမည်။¹⁰ သင်တို့သည် ထိုသူတို့ကို ဦးစွာတွေ့

ဆုံစစ်ဆေးရမည်။ သူတို့၌ မှားယွင်းသောအရာတစ်စုံတစ်ခုမျှ မတွေ့မှသာ သူတို့သည် သင်းထောက်များအဖြစ် အမှုကို ဆောင်ရွက်နိုင်၏။¹¹ ထိုနည်းတူ သင်းထောက်မိန်းမတို့သည်လည်း အခြားသောသူတို့၏ကြည်ညိုလေးစားခြင်းကိုခံရသောသူများ ဖြစ်ကြရမည်။ သူတို့သည် သူတစ်ပါး၏မကောင်းကြောင်းကို ပြောဆိုတတ်သောမိန်းမများမဖြစ်ရ။ သူတို့သည် ကိုယ့်ကိုကိုယ် ထိန်းချုပ်နိုင်သောသူ၊ ခပ်သိမ်းသောအရာတို့၌ ယုံကြည်စိတ်ချသောမိန်းမဖြစ်ကြရမည်။¹² သင်းထောက်သည် မယားတစ်ယောက်တည်းရှိရမည်။ သူတို့သည် မိမိ၏သားသမီးများနှင့်အိမ်ထောင်မိသားစုအတွက် ခေါင်းဆောင်ကောင်းများဖြစ်ကြရမည်။¹³ ကောင်းသောနည်းလမ်းအားဖြင့် သင်းထောက်အမှုကို ဆောင်ရွက်သောသူသည် မိမိတို့အတွက် ဂုဏ်သရေကို အမြတ်ရကြ၏။ သူတို့သည် ခရစ်တော်ယေရှု၌ သူတို့၏အကြွင်းမဲ့စိတ်ချယုံကြည်ခြင်းကိုခံစားရကြလိမ့်မည်။

ငါတို့အသက်တာ၏လျှိုဝှက်ချက်

¹⁴ငါသည် သင်တို့ရှိရာသို့ အလျင်အမြန်လာမည်ဟု ငါမျှော်လင့်၏။ သို့သော်လည်း ယခုတွင် ငါသည် ဤအရာတို့ကို သင့်အား ရေးလိုက်၏။¹⁵ ထို့နောက်၊ ငါသည် အလျင်အမြန် မလာနိုင်လျှင်၊ လူတို့သည် ဘုရားသခင်၏မိသားစုအတွင်း၌ ပြုကြရမည့်အကြောင်းအရာများကို သင်သည် သိရပါလိမ့်မည်။ ထိုမိသားစုသည် အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားသခင်၏ အသင်းတော်ဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်၏အသင်းတော်သည် ခိုင်မာသောသမ္မာတရား၏အခြေခံအုတ်မြစ်ဖြစ်၏။¹⁶ မည်သည့်သံသယမျှမရှိဘဲ လျှိုဝှက်နက်နဲသော ငါတို့အသက်တာ၏ကိုးကွယ်ခြင်းသည် ကြီးမား၏။

သူသည် လူသားတစ်ယောက်၏အသွင်ကိုဆောင်၍ ငါတို့အား ထင်ရှားတော်မူ၏။ သူသည် ဘုရားသခင်ကို ကျေနပ်နှစ်သက်စေကြောင်း ဝိညာဉ်တော်က သက်

သေပြု၏။ ကောင်းကင်တမန်တော်တို့သည် သူ့ကို မြင်ကြ၏။ သူ၏ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာသတင်းကောင်းအကြောင်းသည် တပါးအမျိုးသားတို့အား ဟောပြောပြီးဖြစ်၏။ ကမ္ဘာလောက၌ ရှိသောလူတို့သည် သူ့ကို ယုံကြည်ကြ၏။ သူသည် ဘုန်းအသေရေတော်နှင့် ကောင်းကင်သို့ ဆောင်ယူခြင်းကိုခံတော်မူ၏။

မှားယွင်းသောဆရာများအကြောင်းကိုသတိပေးခြင်း

4 နောင်ကာလ၌ အချို့သောသူတို့သည် စစ်မှန်သောယုံကြည်ခြင်းကို ငြင်းပယ်ကြရလိမ့်မည်အကြောင်း သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်သည် ရှင်းလင်းစွာဟောပြောတော်မူ၏။ သူတို့သည် လိမ်ညာလှည့်ဖြားတတ်သောဝိညာဉ်များကို နာခံကြလိမ့်မည်။ သူတို့က နတ်ဆိုးတို့၏သွန်သင်ခြင်းနောက်သို့ လိုက်ကြလိမ့်မည်။^၂ ထိုသွန်သင်ခြင်းများသည် လူတို့အား လိမ်ညာလှည့်ဖြား၍ မုသာစကားကို ပြောသောလူတို့အားဖြင့်လာ၏။ သူတို့သည် အဘယ်အရာသည် ဖြောင့်မတ်မှန်ကန်သည်၊ အဘယ်အရာသည် မှားယွင်းသည်ကို မမြင်နိုင်ကြ။ သူတို့၏ နားလည်ခြင်းသည် သံပူဖြင့် ဖျက်ဆီးစေသကဲ့သို့ဖြစ်၏။^၃ သူတို့သည် မင်္ဂလာဆောင်ခြင်းအမှုကို မှားယွင်းသောအရာဖြစ်သည်ဟု ပြောကြ၏။ သူတို့သည် လူတို့မစားအပ်သောအစားအစာအချို့ရှိသည်ဟု လူတို့အားပြောဆိုကြမည်။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် ထိုအစားအစာများကို ဖန်ဆင်းတော်မူ၏။ ယုံကြည်၍သမ္မာတရားကို သိသောသူတို့သည် ထိုအစားအစာများကို ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းအားဖြင့် စားနိုင်ကြ၏။^၄ ဘုရားသခင်ဖန်ဆင်းတော်မူသော ခပ်သိမ်းသောအရာတို့သည် ကောင်း၏။ ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်ကိုချီးမွမ်းခြင်းနှင့်အတူခံယူသောသူသည် ဘုရားသခင်ဖန်ဆင်းတော်မူသောအရာဟူသမျှ ငြင်းပယ်စရာအကြောင်းမရှိ။^၅ ဘုရားသခင်ဖန်ဆင်း

တော်မူသော ခပ်သိမ်းသောအရာတို့သည် ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တရားအားဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ ဆုတောင်းခြင်းအားဖြင့်သော်လည်းကောင်းသန့်ရှင်းစင်ကြယ်၏။

ခရစ်တော်ယေရှု၏ကောင်းသောအစေခံတစ်ယောက်ဖြစ်လော့

^၆ ထိုနေရာ၌ရှိသော ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့အား ဤအရာများကို ပြောပြလော့။ ဤအရာသည် သင့်အား ခရစ်တော်ယေရှု၏ကောင်းသောအစေခံတစ်ယောက်ဖြစ်ကြောင်းကို ထင်ရှားစေလိမ့်မည်။ ယုံကြည်ခြင်းစကားများနှင့် သင်လိုက်လျှောက်သည့် ကောင်းသောသွန်သင်ခြင်းအားဖြင့် ခွန်အားနှင့်ပြည့်စုံစေသည့်အကြောင်းကို သင့်အား ထင်ရှားစေလိမ့်မည်။^၇ လူတို့သည် ဘုရားသခင်၏သမ္မာတရားနှင့်မကိုက်ညီသော တရားမဲ့ပုံပြင်များကို ပြောတတ်ကြ၏။ ထိုကဲ့သို့သောပုံပြင်များကို မလိုက်လျှောက်ဘဲ ဘုရားသခင်အား သမ္မာသတိရှိစွာအမှုဆောင်ရန် ကိုယ်ကိုကိုယ် လေ့ကျင့်သင်ကြားလော့။^၈ သင်၏ကိုယ်ခန္ဓာကို လေ့ကျင့်ခြင်းသည် သင့်အား အချို့သောအရာ၌ အကျိုးဖြစ်စေလိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်၏အမှုကို ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် သင့်အား ခပ်သိမ်းသောအရာအတွက် အကျိုးဖြစ်စေလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်၏အမှုတော်ကို ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် သင့်အား ဤဘဝအသက်တာနှင့် နောင်ကာလမည့်အသက်တာ၌ ကောင်းချီးမွမ်းမှုများကို ယူဆောင်လာပါမည်။^၉ ငါဟောပြောသည့်အရာသည် မှန်၏။ သင်သည် ထိုအရာကို အကြွင်းမဲ့ခံယူသင့်၏။^{၁၀} ထိုအကြောင်းကြောင့် ငါတို့သည် ရုန်းကန်၍ ကြိုးစားလုပ်ဆောင်ကြ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ငါတို့သည် အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားသခင်၌ မျှော်လင့်ခြင်းရှိကြ၏။ သူသည် လူသားအား လုံးတို့၏ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်တော်မူ၏။ အထူးသဖြင့် သူသည် ယုံကြည်သောသူတို့၏ကယ်တင်ရှင် ဖြစ်တော်မူ၏။^{၁၁} ဤအရာများကို ပညတ်

ထား၍ သွန်သင်လော့။¹² သင်သည် ငယ်ရွယ်
သောသူဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း သင်သည်
အနိမ့်ခံရသောသူကဲ့သို့ မည်သူတစ်ဦးတစ်
ယောက်ကမျှ ပြုခြင်းအခွင့်မရှိစေနှင့်။ ယုံကြည်
သူတို့သည် မည်ကဲ့သို့အသက်ရှင်နေထိုင်ကြရ
ပါမည်အကြောင်း ပုံသက်သေပြလော့။ သင်၏
ပြောဆို ပြုမူခြင်း၊ သင်၏အသက်ရှင်ခြင်း၊ သင်
၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာရှိခြင်း၊ သင်၏ယုံကြည်ခြင်း
နှင့်သင်၏သန်ရှင်းစင်ကြယ်ခြင်းစသည် တို့အား
ဖြင့် သူတို့အတွက် ပုံသက်သေဖြစ်လော့။¹³ လူ
တို့အား သမ္မာကျမ်းစာကို ဆက်လက်၍ဖတ်
ကြားလျက်၊ သူတို့ကို တိုက်တွန်း၍ သွန်သင်
လော့။ ငါလာသည့်တိုင်အောင် ထိုအရာများ
ကိုပြုလော့။¹⁴ သင်၌ရှိသောဆုကျေးဇူးကို အ
သုံးပြုရန် အောက်မေ့မတိရလော့။ သင်းအုပ်
များတို့သည် သင်၏အပေါ်၌ သူတို့၏လက်များ
ကို တင်၍ပရောဖက်ပြုခြင်းအားဖြင့် ထိုဆု
ကျေးဇူးကို သင့်အား ပေးတော်မူ၏။¹⁵ ထိုအ
ရာများတို့ကို ဆက်၍ပြုလော့။ ထိုအရာများ
ကိုပြုရန် သင်၏အသက်တာကို ဆက်ကပ်
လော့။ ထို့နောက် သင်၏တိုးပွားခြင်းကို လူ
အားလုံးတို့သည် မြင်နိုင်ကြပါမည်။¹⁶ သင်၏
အသက်တာနှင့် သင်၏သွန်သင်ခြင်းတို့တွင် သ
တိပြုလော့။ မှန်ကန်စွာ အသက်ရှင်ခြင်းနှင့်
သွန်သင်ခြင်းတို့ကို ဆက်၍ပြုလော့။ ထို့နောက်
သင်နှင့် သင်၏သွန်သင်ခြင်းကို နားထောင်
သောသူတို့ကို ကယ်တင်လိမ့်မည်ဖြစ်၏။

**အခြားသောသူတို့နှင့်အတူ အသက်ရှင်ရန်
အချို့သောစည်းမျဉ်းများ**

5 အသက်ကြီးသောသူကို အမျက်ထွက်လျက်
မပြောဆိုနှင့်။ သင်၏အဘကဲ့သို့ တိုက်
တွန်းလော့။ လူပျိုတို့ကို သင်၏ညီအစ်ကိုတို့ကဲ့
သို့ ပြုမူလော့။² အသက်ကြီး သောမိန်းမတို့ကို
သင်၏အမိကဲ့သို့ ပြုမူလော့။ မိန်းမပျိုတို့ကို
သင်၏ညီမတို့ကဲ့သို့ပြုမူလော့။ သူတို့အား အစဉ်
မပြတ်ကောင်းသောနည်းလမ်းဖြင့် ပြုမူလုပ်
ဆောင်လော့။

³ ကူညီရန်လိုအပ်သောမုဆိုးမတို့ကို ရိုသေ
လေးစား၍ ကူညီလော့။⁴ သို့သော်လည်း မုဆိုး
မတစ်ဦး၌ သားသမီးများ သို့မဟုတ် မြေးများ
ရှိလျှင် ပထမဦးဆုံး သူတို့သင်ယူရန် လိုအပ်
သောအရာမှာ သူတို့၏အိမ်ထောင်မိသားစု၌ရှိ
သောတာဝန်ဝတ္တရားဖြစ်၏။ ထိုတာဝန်ဝတ္တ
ရားသည် သူတို့၏မိဘ သို့မဟုတ် ဘိုးဘွားတို့
အား ကျေးဇူးတုံ့ပြန်ခြင်းဖြစ်၏။ ထိုအရာသည်
ဘုရားသခင်ကို ကျေနပ်နှစ်သက်စေတော်မူ၏။⁵ မုဆိုးမတစ်ဦးသည် အမှန်ပင်တစ်ဦးတည်းကျန်
ရစ်၍ ကူညီစောင့်ရှောက်မည့်သူမရှိလျှင် သူမ
သည် ဘုရားသခင်၌ မျှော်လင့်ချက်ရှိ၏။ ထို့
ကြောင့် သူမသည် ဘုရားသခင်ကို ကိုးစား၍
နေညဉ့်မပြတ် ဆုတောင်းပဌနာပြုခြင်း၌ တည်
နေတတ်၏။⁶ သို့သော်လည်း ကိုယ်ကိုယ်
ကျေနပ်မှုအတွက် အသက်တာကို အသုံးပြု
သောမုဆိုးမသည် အသက်ရှင်လျက်ပင် အမှန်
စင်စစ် သေနေသောသူဖြစ်၏။⁷ မည်သူတစ်
ဦးတစ်ယောက်ကမျှ ယုံကြည်သူတို့သည် မှား
ယွင်းသောအရာကို ပြုကြသည်ဟု မဆိုနိုင်မည့်
အကြောင်း၊ သူတို့သည် ဤအရာများကို ပြုရန်
ပြောလော့။⁸ လူတစ်ယောက်သည် သူ၏လူ
များနှင့် အထူးသဖြင့် သူ၏မိသားစုကို ကြည့်ရှု
ပြုစုရမည်။ သူသည် ထိုအရာကို မပြုလျှင် သူ
သည် စစ်မှန်သောယုံကြည်ခြင်းကို ငြင်းပယ်၏။
ထိုသူသည် မယုံကြည်သောသူတစ်ယောက်
ထက်ပို၍ ဆိုးသောသူဖြစ်၏။

⁹ သင်တို့၏မုဆိုးမစာရင်း၌ထည့်ရန် မုဆိုးမ
သည် အသက်ခြောက်ဆယ်အထက် ဖြစ်ရမည်။
သူမသည် မိမိ၏လင်ယောက်ျားအပေါ်၌ သစ္စာ
ရှိသောသူ ဖြစ်ရမည်။¹⁰ သူမလည်း ကောင်း
သောအရာများကို ပြုသောသူအဖြစ် သိမှတ်
ခြင်းခံရသော သူဖြစ်ရမည်။ ထိုသို့ဆိုသော်
သူမ၏သားသမီး တို့ကို ပြုစုပျိုးထောင်ခြင်း၊
သူမ၏အိမ်၌ ဧည့်ဝတ်ကျေမြှန်ခြင်း၊ ဘုရား
သခင်လူတို့၏ခြေကို ဆေးကြောပေးခြင်း၊ ဒုက္ခ
ဆင်းရဲခြင်းသို့ ရောက်သောသူတို့အား ကူညီ
ခြင်းနှင့် ကောင်းသောအရာရှိသူတို့ကိုပြုရန်

သူမ၏အသက်တာကို အသုံးပြုခြင်းစသည် ကောင်းသောအရာများတို့ကို ငါဆိုလို၏။

¹¹သို့သော်လည်း အသက်အရွယ်နုပျိုသော မုဆိုးမတို့ကိုထိုစာရင်း၌ မထည့်နှင့်။ သူတို့သည် ကိုယ့်ကိုကိုယ် ခရစ်တော်၌ အပ်နှံသောအခါ သူတို့၏ပြင်းထန်သော အသွေးအသားတောင့် တမှုများအားဖြင့် သူတို့သည် သူ့ထံတော်မှ မကြာခဏဝေးတတ်ကြ၏။ ထို့နောက် သူတို့ သည် တစ်ဖန် ထိမ်မြားစုံပက်ခြင်းကို အလိုရှိ ကြ၏။ ¹²သူတို့သည် ပထမပေးသောဂတိကို မလိုက်နာသဖြင့် ထိုအရာအတွက် တရားစီရင် ခြင်းကိုခံရကြလိမ့်မည်။ ¹³ထို့အပြင်၊ ထိုအသက် အရွယ်နုပျိုသောမုဆိုးမတို့သည် တစ်အိမ်မှ တစ်အိမ်သို့သွားလာခြင်း အကျင့်ရှိ၍ သူတို့၏ အချိန်ကို ပြုန်းတတ်ကြ၏။ သူတို့သည် စတင်၍ အတင်းအဖျင်းပြောလာတတ်ကြ၏။ အခြား သောသူတို့၏ အသက်တာများကိုလည်း ဝင် စွက်တတ်ကြ၏။ သူတို့မပြောအပ်သောအရာ များကို သူတို့ပြောဆိုကြ၏။ ¹⁴ထို့ကြောင့် အ သက်အရွယ်နုပျိုသောမုဆိုးမတို့သည် အိမ် ထောင်ဖက်ပြုခြင်း၊ သားသမီးတို့ကို မွေးဖွား ခြင်းနှင့်သူတို့၏အိမ်မှုကို ကြည့်ရှုပြုစုကြရန် ငါ အလိုရှိ၏။ သူတို့သည် ထိုအရာကို ပြုလျှင်၊ ငါတို့၏ရန်သူသည် သူတို့အားအပြစ်တင်ဝေဖန် ရန် မည်သည့်အကြောင်းမျှ ရှိလိမ့်မည်မဟုတ်။ ¹⁵အချို့အသက်အရွယ်နုပျိုသောမုဆိုးမတို့သည် စာတန်နောက်သို့ လိုက်ရန် မှန်ကန်သောလမ်း မှလမ်းလွဲနှင့်ပြီဖြစ်သောကြောင့် ဤအရာများ ကို ငါပြောဆို၏။ ¹⁶မည်သည့်ယုံကြည် သူအ မျိုးသမီးမဆိုသူမ၏အိမ်ထောင်မိသားစုအတွင်း ၌မုဆိုးမတို့ရှိလျှင်၊ သူမ*သည် သူတို့ကိုကြည့် ရှုပြုစုသင့်၏။ သူမသည် ထိုတာဝန်ကို အသင်း တော်ပေါ်မထားသင့်။ ထို့နောက်အသင်းတော် သည် လုံးလုံးလျားလျား အကူအညီမဲ့သော မုဆိုးမတို့ကို ပြုစုရန် တတ်နိုင်လိမ့်မည်။

¹⁷အသင်းတော်ကို ကောင်းမွန်စွာ အုပ် သောသင်းအုပ်တို့သည် အလှူနှစ်ဆကို ခံထိုက် သောသူဖြစ်၏။ တရားဟောခြင်းနှင့် သွန်သင် ခြင်းအမှုကို ကြိုးစားအားထုတ်သောသင်းအုပ် တို့သည် အလှူနှစ်ဆကို အထူးသဖြင့် ခံထိုက် သောသူများဖြစ်၏။ ¹⁸အကြောင်းမူကား သမ္မာ ကျမ်းစာ၌ ဆိုထားသည်မှာ၊ “စပါးနင်းနယ် သောတိရွှေစွာန်၏နှုတ်ကို မချုပ်တည်းရ”* ဟု ၍လာ၏။ တစ်ဖန် သမ္မာကျမ်းစာ၌ လာသည် ကား၊ “လုပ်ဆောင်သောသူသည် အခကို ခံထိုက်ပေ၏”* ဟု၍ဖြစ်၏။ ¹⁹သက်သေခံနှစ် ယောက် သို့မဟုတ် သုံးယောက်မရှိလျှင် သင်း အုပ်အား ဆန့်ကျင်၍ စွပ်စွဲခြင်းကို လက်မခံ နှင့်။ ²⁰အပြစ်ပြုသူတို့ကို အပြစ်တင်၍ ဆုံးမ လော့။ ထိုသူတို့အား ပြောပြလော့။ ဤအရာ ကို အသင်းတော်တစ်ခုလုံး၏ရှေ့မှောက်၌ပြု လော့။ ထိုနည်းလမ်းအားဖြင့် အခြားသောသူ တို့အားသတိပေးဆုံးမခြင်းလည်း ဖြစ်လိမ့်မည်။ ²¹သင်သည် ဤအရာများကိုပြုရန် ဘုရား သခင်၊ ယေရှုခရစ်ရှေ့တော်နှင့် ရွေးချယ်တော် မူသောကောင်းကင်တမန်တော်တို့ရှေ့၌ ငါ ပညတ်ထား၏။ သို့သော်လည်း သင်သည် တ ရားအမှန်ကိုမသိမီ တရားစီရင်ခြင်းကို မပြု နှင့်။ ဤအရာများကို ခပ်သိမ်းသောသူတို့ အ ပေါ်၌ ညီတူညီမျှစွာပြုလော့။

²²မည်သူ့အပေါ်၌မဆို သူ့အား သင်းအုပ် တစ်ပါးအဖြစ်ခန့်ရန် သင်၏လက်ကို မတင်မီ သေချာစွာ ဆင်ခြင်တွေး တောလော့။ အခြား သောသူတို့၏အပြစ်ဒုစရိုက်များ၌ ဝေမျှဆက် ဆံခြင်းမပြုနှင့်။ ကိုယ့်ကိုကိုယ် စင်ကြယ်စေခြင်း ငါထိန်းသိမ်းလော့။

²³တိမောသေ၊ သင်သည် ရေကိုသာ သောက်သုံးလျက်ရှိ၏။ ထိုသို့ပြုခြင်းမှရပ်လျက် စပျစ်ရည်အနည်းငယ်ကိုလည်း သောက်လော့။ ဤအရာသည် သင်၏အစာအိမ်ကို အကျိုးဖြစ်

အမျိုးသမီး ... သူမ တစ်ချို့သောဂရိစာ၌ ယောက်ျား သို့မဟုတ် မိန်းမ

“စပါးသီးများ ... မချုပ်တည်းရ” တရား 25:4
လုပ်ဆောင်သောသူသည် အခကိုခံထိုက်ပေ၏ လု 10:7

စေလိမ့်မည်။ သင်သည်လည်း မကြာခဏ ဖျားနာလိမ့်မည်မဟုတ်။

²⁴အချို့သောသူတို့၏ အပြစ်ဒုစရိုက်များ သည် မြင်ရန်လွယ်ကူ၏။ သူတို့သည် အပြစ်တရားစီရင်ခြင်းကို ခံရကြမည်အကြောင်း သူတို့၏ အပြစ်ဒုစရိုက်များက ထင်ရှားစေ၏။ သို့သော်လည်း အချို့သောသူတို့၏အပြစ်ဒုစရိုက်များ သည် နောက်ကျမှသာ မြင်ရ၏။ ²⁵ဤနည်းတူ လူတို့ပြုသည့်ကောင်းသောအရာများသည် မြင်ရန် လွယ်ကူ၏။ သို့သော်လည်း ထိုကောင်းသောအရာများသည် မြင်ရန် လွယ်ကူခြင်းမရှိသော်လည်း၊ ဖုံးကွယ်၍မရ။

6 ထိုအစေခံဖြစ်သော ကျွန်ုပ်တို့သည် သူတို့၏သခင်တို့ကို ရိုသေလေးစားကြရမည်။ သူတို့သည် ထိုအရာကို ပြုကြသောအခါ ဘုရားသခင်၏နာမတော်နှင့် ငါတို့၏သွန်သင် ဟောပြောခြင်းတို့သည် အပြစ်တင်ဝေဖန်ခြင်းရှိလိမ့်မည်မဟုတ်။ ²အချို့သောအစေခံကျွန်ုပ်တို့သည် ယုံကြည်သူဖြစ်သောသခင်တို့ရှိကြ၏။ ထို့ကြောင့် ထိုအစေခံကျွန်ုပ်တို့နှင့်သူတို့၏ သခင်တို့သည် ညီအစ်ကိုများဖြစ်ကြ၏။ သို့သော်လည်း ထိုအစေခံကျွန်ုပ်တို့သည် သူတို့၏ သခင်တို့အား ရိုသေလေးစားခြင်းကို အလျင်းမေ့လျော့ခြင်းမပြုရ။ ထိုသို့မဟုတ်လျှင် ထိုအစေခံကျွန်ုပ်တို့သည် ယုံကြည်သူဖြစ်ကြသော သူတို့၏သခင်ကို သာ၍ကောင်းမွန်စွာ အစေကို ခံရကြမည်။ အဘယ်ကြောင့်နည်းဟူမူကား၊ ထိုအစေခံကျွန်ုပ်တို့သည် သူတို့ချစ်သောယုံကြည်သူတို့ကို ကူညီခြင်းဖြစ်၏။

မှားယွင်းသောသွန်သင်ခြင်းနှင့် စစ်မှန်သော ကြွယ်ဝချမ်းသာခြင်း

သင်သည် လူတို့အား ဤအရာများကို ပြုကြရန် သွန်သင်ခြင်းနှင့် ဟောပြောခြင်းအမှုကို ပြုရပါမည်။ ³အချို့သောသူတို့သည် မှားယွင်းသောအရာများကို သွန်သင်ကြလိမ့်မည်။ ထိုသူတို့သည် ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်၏ စစ်မှန်သော သွန်သင်ခြင်းတရားနှင့် သဘောတူညီခြင်းရှိကြ

လိမ့်မည်မဟုတ်။ သူတို့သည် ဘုရားသခင်ကို အစေခံရန် စစ်မှန်သောနည်းလမ်းနှင့် သဘောတူညီခြင်းရှိသောသွန်သင်ခြင်းတရားကို လက်ခံကြလိမ့်မည်မဟုတ်။ ⁴မှားယွင်းသောအရာများကို သွန်သင်သောသူသည် အပြည့်အဝ မာနထောင်လွှားခြင်းရှိ၍ အဘယ်အရာကိုမျှ နားလည်ခြင်းမရှိ။ သူသည် မနာလိုခြင်း၊ သဘောကွဲလွဲခြင်း၊ အကြင်နာမဲ့သောစကားများနှင့် မကောင်းသောသံသယများကို ဖြစ်စေသော စကားများကို ငြင်းခုံခြင်း၌ ယစ်မူးနေ၏။ ⁵ထိုအပြင် ထိုအရာသည် မကောင်းသောစိတ်ရှိသည့်သူတို့မှ ငြင်းခုံခြင်းများကို ဖြစ်စေ၏။ ထိုသူတို့သည် သမ္မာတရားကို ဆုံးရှုံးကြ၏။ ဘုရားသခင်၏အမှုတော်ကို ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ကြွယ်ဝချမ်းသာခြင်း နည်းလမ်းဟု သူတို့ထင်မှတ်တတ်ကြ၏။

⁶လူတစ်ယောက်သည် သူ၌ရှိသောအရာများအားဖြင့် ကျေနပ်နှစ်သိမ်းခြင်းရှိမှသာလျှင် ဘုရားသခင်၏အမှုတော်ကို ဆောင်ရွက်သောသူသည် အလွန်ကြွယ်ဝချမ်းသာသောသူဖြစ်သည် မှာမှန်၏။ ⁷ငါတို့သည် လောကထဲသို့ အဘယ်အရာကိုမျှ မပါဘဲလာကြ၏။ ငါတို့သည် သေသောအခါ၊ အဘယ်အရာကိုမျှ ငါတို့နှင့်အတူ မယူသွားနိုင်။ ⁸ထို့ကြောင့်၊ ငါတို့၌ စားရန်နှင့်ဝတ်ရန်ရှိလျှင်၊ ငါတို့သည် ထိုအရာတို့၌ ကျေနပ်နှစ်သိမ်းခြင်းရှိကြရလိမ့်မည်။ ⁹ကြွယ်ဝချမ်းသာခြင်းသို့ ရောက်ရန်အလိုရှိသောသူတို့သည် ကိုယ်ကိုကိုယ် စုံစမ်းသွေးဆောင်ခြင်းသို့ပိုဆောင်လေ၏။ သူတို့သည် ထောင်ချောက်၌ ဖမ်းမိခြင်းကိုခံရကြ၏။ သူတို့သည် နာကျင်ထိခိုက်စေတတ်သောအရာများနှင့် မိုက်မဲခြင်းအရာများကို တောင့်တတတ်ကြ၏။ ထိုအရာများသည် လူတို့အား ပြိုလဲခြင်း၊ ပျက်စီးယိုယွင်းခြင်းကို ဖြစ်စေတတ်၏။ ¹⁰ငွေကို စွဲလမ်းတပ်မက်ခြင်းသည် ဆိုးသောဒုစရိုက်မျိုးစုံတို့ကို ဖြစ်စေ၏။ အချို့သောသူတို့သည် ငွေကို ပို၍ တပ်မက်သောကြောင့် စစ်မှန်သောယုံကြည်ခြင်းမှ လမ်းလွဲသွားကြ၏။ သို့သော်လည်း သူတို့

သည် ကိုယ်ကိုယ် ပို၍အလွန်ဝမ်းနည်းစရာ အကြောင်း ဖြစ်စေကြ၏။

သင်အောက်မေ့ရန် အချို့သောအရာများ

¹¹သို့သော်လည်း သင်သည် ဘုရားသခင်၏ လူတစ်ယောက်ဖြစ်၏။ ထိုကြောင့် သင်သည် ထိုအရာများအားလုံးတို့မှ အဝေးသို့ ရှောင်၍ နေသင့်၏။ ပြောမတ်ခြင်းလမ်း၌ အသက်ရှင် ရန်ကြိုးစားလော့။ ဘုရားသခင်၏အစေတော် ကိုခံလော့။ ယုံကြည်ခြင်း၊ ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊ စိတ်ရှည်သည်းခံခြင်းနှင့် နူးညံ့သိမ်မွေ့ခြင်းရှိ လော့။ ¹²အပြေးပြိုင်ပွဲတစ်ခုတွင် ဝင်ပြေးသကဲ့ သို့သင်၏ယုံကြည်ခြင်းကို ခိုင်မြဲစေလော့။ သင် သည် ထိုပြေးပွဲ၌ အနိုင်ရရန် အစွမ်းရှိသမျှကြိုး စားလော့။ သင်သည် ထာဝရအသက်ကို ရမည် ဖြစ်ကြောင်း စိတ်ချလော့။ သင်သည် ခရစ် တော်၏ကြီးမားသော သမ္မာတရားကို များစွာ သောလူတို့ရှေ့၌ ဝန်ခံသောအခါ ထိုအသက် ကိုရရန် ခေါ်တော်မူခြင်းကိုခံရ၏။ ¹³ငါသည် ဘုရားသခင်နှင့် ခရစ်တော်ယေရှု၏ ရှေ့တော် ၌ သင့်ကို ပညတ်ထား၏။ ခရစ်တော်ယေရှု သည် ထိုကြီးမားသော သမ္မာတရားကိုပင် ပုန္တိုလတ်မင်းရှေ့၌ ရပ်လျက်ဝန်ခံသောသူဖြစ် ၏။ ဘုရားသခင်သည် ခပ်သိမ်းသောအရာတို့ အား အသက်ကို ပေးသောသူဖြစ်၏။ ¹⁴ယခု အခါ၌ သင်တို့အား ငါဆိုသည်မှာ သင့်အား ပြုရန်ပညတ်ထားသောအရာများကို ပြုလော့။ ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်သည် တစ်ဖန် ကြွလာ သည့်တိုင်အောင် ထိုအရာများကို အမှားယွင်း ကင်းလျက် သို့မဟုတ် အပြစ်တင်ခွင့်ကင်းလျက် ပြုလော့။ ¹⁵ဘုရားသခင်သည် အချိန်အခါကျ သောအခါ ထိုအရာကို ပြုတော်မူလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်သည် မင်္ဂလာရှိ၍တစ်ပါးတည်း သောအုပ်စိုးသူဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်သည် ရှင် ဘုရင်တကာတို့၏ရှင်ဘုရင်နှင့် သခင်တကာတို့ ၏သခင်ဖြစ်တော်မူ၏။ ¹⁶ဘုရားသခင်သည်သာ လျှင် ဘယ်သောအခါမျှ မသေဆုံးနိုင်သောသူ ဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်သည် အလွန်တောက်ပ

သောအလင်းရောင်အားဖြင့် အသက်ရှင်တော် မူသောကြောင့် လူတို့သည် ထိုအလင်း၏အနီး သို့ မချဉ်းကပ်နိုင်ကြ။ မည်သူတစ်ဦးတစ် ယောက်ကမျှ ဘုရားသခင်ကိုမမြင်။ မည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ ဘုရားသခင်ကို မြင် ရန်မတတ်စွမ်းနိုင်။ ဘုရားသခင်အား ကြည်ညို လေးစားခြင်းနှင့် တန်ခိုးတော်သည် ထာဝရရှိ ပါစေသော။ အာမင်။

¹⁷ဤလောက၌ရှိသော အရာများအားဖြင့် ကြွယ်ဝချမ်းသာသောသူတို့အား ဤပညတ် ထားခြင်းကို ပြောကြားလော့။ ဝါကြွားခြင်းမရှိ ကြရန် သူတို့အား ကြားပြောလော့။ ထိုကြွယ် ဝချမ်းသာသောသူတို့သည် မိမိ၏ငွေများပေါ်၌ မဟုတ်ဘဲ ဘုရားသခင်၌ မျှော်လင့်ခြင်းရှိကြ ရန် ပြောကြားလော့။ အကြောင်းမူကား ငွေ သည်ကိုးစားရန် မထိုက်တန်သောကြောင်း ဖြစ် ၏။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် ငါတို့ အား ဝမ်းမြောက်စရာအကြောင်းကို ဖြစ်စေ ခြင်းငှါ ခပ်သိမ်းသောအရာတို့ကို ငါတို့အား ကြွယ်ဝစွာ ပေးတော်မူ၏။ ¹⁸ကောင်းသောအ ရာတို့ကို ပြုကြရန် ကြွယ်ဝချမ်းသာသောသူတို့ အား ကြားပြောလော့။ ကောင်းသောအရာတို့ ကို ပြုခြင်းအားဖြင့် ကြွယ်ဝချမ်းသာကြရန်၎င်း၊ စွန့်ကြဲခြင်းနှင့် ဝေမျှပေးကမ်းရန် ဆန္ဒရှိကြမည် အကြောင်း သူတို့အား ပြောလော့။ ¹⁹ဤသို့ ပြုခြင်းအားဖြင့် ကောင်းကင်ဘုံ၌ ဘဏ္ဍာကို ကိုယ်အဖို့ သူတို့သည် စုဆောင်းကြပါလိမ့် မည်။ ထိုဘဏ္ဍာသည် ခိုင်ခံ့သောအခြေခံအုတ် မြစ်ရှိလိမ့်မည်။ သူတို့၏အနာဂတ်အသက်ကို ထို ဘဏ္ဍာပေါ်၌ တည်ဆောက်နိုင်ကြပါမည်။ ထို နောက် သူတို့သည် စစ်မှန်သော အသက်ကို ရရှိရန် တတ်နိုင်ကြလိမ့်မည်။

²⁰တိမောသေ၊ ဘုရားသခင်သည် များစွာ သောအရာများ၌သင့်ကို ယုံကြည်စိတ်ချတော် မူ၏။ ထိုအရာများကို လုံခြုံစွာစောင့်ရှောက် လော့။ ဘုရားသခင်ထံတော်မှ မဟုတ်သည့် မိုက်မဲသောအရာများတို့ကို ပြောဆိုသောသူ တို့ထံမှ အဝေးသို့ ရှောင်၍နေလော့။ သမ္မာတ

ရားကို ဆန့်ကျင်၍ ဆီးတားငြင်းခုံသောသူတို့ ထံမှ အဝေးသို့ ရှောင်၍နေလော့။ ထိုသူတို့သည် “ဥာဏ်ပညာ” ဟုသူတို့ခေါ်သောအရာကို အသုံးပြုကြ၏။ သို့သော်လည်း ထိုအရာသည် အမှန်စင်စစ် ဥာဏ်ပညာမဟုတ်။ ²¹အ

ချိုသော သူတို့က ထို“ပညာ”ကို သူတို့၌ရှိကြသည်ဟု ပြောဆိုကြ၏။ သို့ရာတွင် ထိုသူတို့သည် စစ်မှန်သောယုံကြည်ခြင်းကို ငြင်းပယ်ကြပြီ။ ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်သည် သင်တို့အားလုံးတို့နှင့်အတူ ရှိပါစေသော။

License Agreement for Bible Texts

World Bible Translation Center

Last Updated: September 21, 2006

Copyright © 2006 by World Bible Translation Center

All rights reserved.

These Scriptures:

- Are copyrighted by World Bible Translation Center.
- Are not public domain.
- May not be altered or modified in any form.
- May not be sold or offered for sale in any form.
- May not be used for commercial purposes (including, but not limited to, use in advertising or Web banners used for the purpose of selling online ad space).
- May be distributed without modification in electronic form for non-commercial use. However, they may not be hosted on any kind of server (including a Web or ftp server) without written permission. A copy of this license (without modification) must also be included.
- May be quoted for any purpose, up to 1,000 verses, without written permission. However, the extent of quotation must not comprise a complete book nor should it amount to more than 50% of the work in which it is quoted. A copyright notice must appear on the title or copyright page using this pattern: "Taken from the HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™ © 2006 by World Bible Translation Center, Inc. and used by permission." If the text quoted is from one of WBTC's non-English versions, the printed title of the actual text quoted will be substituted for "HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™." The copyright notice must appear in English or be translated into another language. When quotations from WBTC's text are used in non-saleable media, such as church bulletins, orders of service, posters, transparencies or similar media, a complete copyright notice is not required, but the initials of the version (such as "ERV" for the Easy-to-Read Version™ in English) must appear at the end of each quotation.

Any use of these Scriptures other than those listed above is prohibited. For additional rights and permission for usage, such as the use of WBTC's text on a Web site, or for clarification of any of the above, please contact World Bible Translation Center in writing or by email at distribution@wbtc.com.

World Bible Translation Center

P.O. Box 820648

Fort Worth, Texas 76182, USA

Telephone: 1-817-595-1664

Toll-Free in US: 1-888-54-BIBLE

E-mail: info@wbtc.com

WBTC's web site – World Bible Translation Center's web site: <http://www.wbtc.org>

Order online – To order a copy of our texts online, go to: <http://www.wbtc.org>

Current license agreement – This license is subject to change without notice. The current license can be found at: <http://www.wbtc.org/downloads/biblelicense.htm>

Trouble viewing this file – If the text in this document does not display correctly, use Adobe Acrobat Reader 5.0 or higher. Download Adobe Acrobat Reader from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/readstep2.html>

Viewing Chinese or Korean PDFs – To view the Chinese or Korean PDFs, it may be necessary to download the Chinese Simplified or Korean font pack from Adobe. Download the font packs from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/acrrasianfontpack.html>